
Προσπαθήστε να σκεφτείτε εκείνη την κοπέλα 
που καθόταν στο σπίτι και έλαβε την αναγγελία: 
την Παναγία. Ήταν κάτι που δεν μπορούσε 
να σχετιστεί με τα προγενέστερα γεγονότα, τα 
οποία διαμόρφωναν το παρόν της. 

Σκεφτείτε αυτό που αισθάνθηκαν οι βοσκοί 
με την αναγγελία του Αγγέλου ή η Μάγοι με την 
αναγγελία που είχε ως σημάδι τον Άστρο: μια 
καινοτομία ριζική, απόλυτη, που δεν μπορούσε 
να υπάρχει και είναι εδώ, δεν μπορούσε να 
υπάρχει γιατί δεν τη σκεφτήκαμε ποτέ και όμως 
είναι εδώ. 

Ο χριστιανισμός είναι το γεγονός αυτής 
της αναγγελίας. Είναι αναγγελία όχι επειδή 
την ακούω, καταρχάς, αλλά επειδή μου 
παρουσιάζεται: κάτι που είναι έξω από μας 
και που προτείνεται στα κατάβαθα του εαυτού 
μας, αλλά είναι έξω από μας. Ο χριστιανισμός 
είναι μια παρουσία μέσα στην ύπαρξή σου, 
μια παρουσία που εξασφαλίζει μια αφάνταστη 
αλλαγή.

Λουίτζι Τζιουσάνι

Η χαρά του Ευαγγελίου γεμίζει την καρδιά 
και τη ζωή των ανθρώπων που συναντιούνται 
με το Χριστό. Αυτοί που αφήνονται να σωθούν 
από Εκείνον λυτρώνονται από την αμαρτία, τη 
θλίψη, το εσωτερικό κενό, την απομόνωση.

Δεν θα κουραστώ να επαναλάβω εκείνα τα 
λόγια του Βενέδικτου ΙΣΤ’ που μας οδηγούν 
στο κέντρο του Ευαγγελίου: «Το θεμέλιο της 
χριστιανικής πίστης δεν είναι μια ηθική απόφαση 
ή μια μεγάλη ιδέα, αλλά η συνάντηση με ένα 
γεγονός, με ένα Πρόσωπο, που δημιουργεί έναν 
καινούριο ορίζοντα και, με αυτό, την καθοριστική 
κατεύθυνση».  

Πάπας Φραγκίσκος 

Ζωντανό είναι 
ένα παρόν!
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Elia και Giovanni Gagini, Λατρεία των Μάγων (1457), via degli Orefici, Γένοβα. Φωτογραφία: Genovastudio 


